
 

Referat SK Enduro møde 30-10-23 

Deltagere: Claus Beyer, Johnny Guldhammer, Søren Reinhard, Dan Uno, Martin Nielsen, Lars Sørensen 
(gæst) 
Referent: Lukas Winther 

 

1. Test af tidtagersystem (m. Lars Sørensen) 

• Der er kørt flere test af tidtagersystemet, hvor der har været forskellige tilbagemeldinger om 

udfordringer. 

• Der har været forskellige transpondere i brug i forskellige prisklasser. Derfor har der også været 

forskellige udfordringer i testene. Formålet har været at finde den mest billige transponder, der 

virker pålideligt og efter hensigten. 

• Det vurderes, at der ikke er behov for flere test og at man har fundet den rette transponder og 

opsætning, der ville kunne tages i brug. 

• Det kræver stadig flere overvejelser, om det alternative tidtagersystem skal tages i brug ved de 

danske enduroløb. Derfor vil SK Enduro melde ud helt konkret, bredt og i god tid, hvad planerne 

bliver for, om man vil tage systemet i brug.   

• SK Enduro vil også melde ud helt konkret, hvordan testene af systemet er forløbet her i 2023. 

 

2. Spørgeskemaundersøgelse DMU  

• Der er nogle interessante tendenser og input i undersøgelsen for enduro, som SK bør kigge på og 

arbejde videre med. 

• Overordnet set er der dog god tilfredshed i svarerne.  

 

3. Spørgeskemaundersøgelse Enduro  

• SK kommer med de sidste rettelser og kommentarer senest tirsdag aften d. 31/10, så 

spørgeskemaet kan sendes ud 1. november. 

 

4. Medlemmer 2021, 2022 og 2023 

• Det er en tendens i licenstallene, at mange køber enduro-indslusningslicens, og så køber de ikke 

licens igen eller også fortsætter de som Track Marshall. 

• Der ligger en opgave i at få folk til at blive i sporten og gå fra indslusningslicens det ene år, og så 

almindelig licens de næste år.  

• SK Enduro vil gerne udsende et brev/skriv til alle med indslusningslicens i 2023 for at sige tak for 

sæsonen og på gensyn i 2024. 

 

 



 

 

5. #MereEnduro (Igangsættelse af nye initiativer) 

• Claus Beyer har arbejdet på en præsentation for at danne rammerne for planerne for 

”#MereEnduro”. 

• Præsentationen skal bruges som et værktøj og rettesnor for arbejdet samt til at dele budskabet med 

bl.a. klubberne. 

 

5.1 Talentprogrammet 

• Landstræneren arbejder videre med oplæg for talentsatsningen i enduro, så det passer specifikt til 

inddelingen af talenterne i A og B, samt hvad træningsplanerne er for talenterne i 2024.  

• Dertil arbejder han på oplæg til kriterierne for at blive udtaget i talentsatsningen. 

• Landstræneren foreslår, at talenterne i A og B træner på samme område i starten, så ressourcerne 

ikke spredes for tyndt ud på for mange opdelte træninger rundt om i landet. Dog træner 

landstræneren Talent A, mens Talent B trænes af en ATK-træner. 

• Talent-kørerne skal løbende evaluere de afholdte træningssamlinger, så de videst muligt kan 

tilpasses efter deres behov og ønsker. Slutteligt skal hele indsatsen gennem sæsonen evalueres af 

kørerne sidst på året.  

• SK Enduro vil gerne aftale et møde med landstræneren og DMU’s sportschef for at snakke videre 

om planerne. Man vil foreslå tirsdag 7/11 eller onsdag d. 8/11 kl. 19.00. 

 

5.2 Samarbejde mellem Enduro og MX 

• Det ville kunne gavne endurosporten at tænke i initiativer, hvor MX-kørere, der står til at forlade 

sporten, kan prøve kræfter med enduro i stedet, hvor der er mulighed for at køre mere ”stille” og 

hygge sig mere. 

• Fællestræninger ville være en god måde, så de to miljøer kan møde hinanden og der kan skabes nye 

bekendtskaber. 

• Der kan også laves samarbejde med LUKS kørere med fællestræninger 

• Alt i alt ville det kunne gavne både MX- og enduro-kørerne med et tættere samarbejde mellem SK 

Enduro og SK MX. 

 

6. Nyt medlemssystem (Kort status) 

• Der kommer snart en melding om status på det nye medlemssystem til klubberne. 

 

7. Økonomi 2023 + 2024 

• SK Enduro holder sig indenfor budgettet for i år, men man vil bede om et øget budget til 2024, for at 

kunne arbejde mere med initiativer som breddetræninger, talentarbejde m.m. 

 



 

 

8. Arbejdet med at hverve nye SK-medlemmer   

• Der kommer snart en udmelding med opfordring til at stille op SK Enduro. 

• Først vil SK Enduro sende sit spørgeskema ud, hvori man kan danne sig et indtryk af, hvad SK’s 

opgaver består af. 

• DMU offentliggør opstillingsblanketter til SK i starten af året forud det årlige 

Repræsentantskabsmøde d. 2. marts. 

• Men interesserede kandidater kan allerede nu kontakte SK formand Claus Beyer, hvis man vil høre 

mere om at blive en del af SK Enduro. Mail claus.beyer@hotmail.com -  Mobil: 5058 1113. 

 

 

Mød SK Enduro 

Sportskommissionen i Enduro består af frivillige, der er valgt af DMU’s Enduro klubber. 

Kommissionens arbejde består primært i at tilpasse enduro-reglementet, planlægge hver sæson for alle 

medlemmer og kørere, samt sikre sportens og klubbernes udvikling i Danmark.  
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